
PROTOKÓŁ Nr 5/07  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 24 kwietnia 2007 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Nieobecny radny: Wiesław Kloch. 
W posiedzeniu uczestniczyli: Andrzej Danieluk – burmistrz,  Ireneusz Wilk - se-
kretarz gminy, Emilia Strycharczyk skarbnik gminy oraz Antoni Michał Opowicz 
wybrany na radnego Rady Miejskiej w Golczewie w wyborach uzupełniających w 
dniu 15 kwietnia br. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1) otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum, 
2) przedstawienie porządku obrad, 

 
2. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) Projekt uchwały w sprawie wyboru osobowych składów komisji Rady Miej-
skiej w Golczewie, 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golcze-
wa za 2006 r. 

a) wprowadzenie Burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca sprawozdania z wy-

konania budżetu, 
c) wniosek Komisji Rewizyjnej, 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru nie-
których podatków i opłat w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów i wy-
sokości wynagrodzenia za inkaso, 

4) Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargo-
wej, 

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku 
dochodów własnych przy jednostce budżetowej – Zespole Ekonomiczno-
Administracyjnym Szkół w Golczewie, 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pa-
sa drogowego dróg gminnych, 

7) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odra-
czania i rozkładania na raty należności pieniężnych Gminy Golczewo oraz 
jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się ustawy Ordyna-
cja podatkowa oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 
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3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczy obrad stwierdził, kworum i Komisje są władne do wydawania 
opinii i wniosków do rozpatrywanych tematów posiedzenia. 

Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek ob-
rad, według którego będzie prowadzone posiedzenie. 
 
Ad. 2.1). Projekt uchwały w sprawie wyboru osobowych składów komisji 
Rady Miejskiej w Golczewie przedstawił przewodniczący Rady Mieczysław Pe-

rużyński i poinformował, że w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w 

Golczewie, które odbyły się 15 kwietnia br. radnym został wybrany Antoni Mi-

chał Opowicz. 

Ww. radny zadeklarował chęć pracy w Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarcze-

go i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Ad. 2.2a) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmi-
strzowi Golczewa za 2006 r. przedstawił Andrzej Danieluk burmistrz poinfor-

mował, że rok 2006 był rokiem nietypowym, ponieważ na realizację budżetu 

miała znaczny wpływ zmiana osób na stanowisku burmistrza – łącznie 4 kolej-

nych burmistrzów. 
 Emilia Strycharczyk skarbnik gminy dokonała wprowadzenia do sprawoz-

dania z wykonania budżetu Gminy za 2006 r. i poinformowała, że realizacja do-

chodów w 2006 r. wyniosła 97 % planu, natomiast wydatków 96 % planu. 

Rok 2006 został zamknięty niedoborem, który został pokryty z zaciągniętego w 

dniu 28 grudnia 2006 r. kredytu. 

Zobowiązania wymagalne, które były wykazywane w sprawozdaniach zo-

stały pokryte z kredytu, dotyczyły głównie niezapłaconych w terminie składek na 

ubezpieczenie społeczne, naliczenia za Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjal-

nych oraz pokrycia zobowiązań gospodarstwa pomocniczego. 

 

Ad. 2.2b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca sprawozdania 
z wykonania budżetu 

Emilia Strycharczyk skarbnik odczytała Uchwałę Nr XL/092/2007 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 27 marca 
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2007 r. w sprawie wydania opinii doty- czącej sprawozdania Burmistrza Gol-

czewa z wykonania budżetu za 2006 r. 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie. 

 

Ad. 2.2c) wniosek Komisji Rewizyjnej 
 Lech Ferdynus przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek 

Komisji Rewizyjnej z dnia 4 kwietnia 2007 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Golczewa absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2006 r. 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie. 

 

Ad. 2.2d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca wniosku Ko-
misji Rewizyjnej 

Emilia Strycharczyk skarbnik odczytała Uchwałę Nr LXXV/181/2007 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 

kwietnia 2007 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyj-

nej Rady Miejskiej w Golczewie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa ab-

solutorium z tytułu wykonania budżetu za 2006 r. 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie. 

 

Ad. 2.2e) dyskusja 

Mieczysław Perużyński przewodniczący Rady zwrócił uwagę na fakt, że 

ZUP miał zablokowany rachunek bankowy i nie przekazywał swoich dochodów z 

najmu i dzierżawy zapytał więc, czy obecnie po odblokowaniu rachunku należ-

ności wpływają do budżetu. Zapytał również, czy poprawiła się ściągalność na-

leżności dla ZUP-u, ponieważ wcześniej był z tym problem. 

 Skarbnik poinformowała, że na koniec roku należności, które przejęła 

Gmina od ZUP-u wynoszą 421 tys. zł, w tych należnościach zawarte są czynsze. 

Część tych należności miała wpłynąć do budżetu jako zobowiązania. Na dzień 

dzisiejszy środki te są ściągane. 

O poprawie ściągalności w chwili obecnej trudno powiedzieć, ponieważ nie mamy 

sprawozdania z ZUP-u, jako gospodarstwo pomocnicze przedstawiał je co pół ro-

ku, podobnie będzie z zakładem budżetowym.  
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 Burmistrz uzupełnił wypowiedź Pani skarbnik i poinformował, że z wy-

mienionej kwoty ¾ jest praktycznie nie do ściągnięcia, sprawy są w Sądzie oraz 

prowadzone są postępowania windykacyjne. 

W związku z tym, że zobowiązania i należności ZUP-u przejęła Gmina, więc są to 

należności Gminy. 

 Skarbnik wyjaśniła, że na koniec marca br. ściągnięto 99 tys. zł i dodała, 

że w zobowiązaniach jest również zysk, który wypracował ZUP jako gospodar-

stwo pomocnicze w 2005 r. i dla Gminy jego nie przekazał. 

 Mieczysław Perużyński przewodniczący Rady zapytał o wykazaną w spra-

wozdaniu kwotę w wysokości 24.240,00 zł przeznaczoną na przebudowę napo-

wierzchniowej linii energetycznej w m-ści Kłęby, dlaczego Gmina poniosła jej 

koszty ? 

 Skarbnik poinformowała, że była faktura wystawiona przez Pana Brzostka, 

miała dyspozycję, aby zapłacić poinformowała, że nic na ten temat nie wie. 

 Radny Grzegorz Dyksy przewodniczący obrad poinformował, że nie były to 

malwersacje, ponieważ przed budową chodnika do Kłębów należało przenieść 

ustawione w środku tej działki słupy. Gmina na własny koszt je przestawiła, aby 

nie były na środku chodnika. 

 Radny Mieczysław Perużyński prosił o wyjaśnienie: 

- jaka część z kwoty 209.461,62 zł przeznaczona jest na budowę kanalizacji a 

jaka na budowę wodociągu Samlino-Dobromyśl, 

- jakich mieszkań socjalnych przy ul. Niepodległości dotyczą wydatki w kwocie 

12.200,00 zł, 

- przeznaczenie dotacji na budowę składowiska śmieci w Słajsinie w wysokości 

31.240,00 zł. 

Skarbnik poinformowała, że: 

- wysokość tej kwoty podana jest na podstawie zawartych porozumień, 

sprawdzi ich wielkości, 

- przeprosiła za pomyłkę winno być przy ul. Zwycięstwa, 

- była podjęta uchwała, w związku z tym po zaciągnięciu kredytu bankowego 

w grudniu przekazano dotację dla Związku R-XXI. Zgodnie z przepisami, je-

śli dotacja nie została wykorzystana w danym roku budżetowym należy ją 

zwrócić do budżetu danej jednostki do 15 stycznia następnego roku i skarb-
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nik Związku zwróciła tę kwotę do naszego budżetu, ponieważ inwe-

stycja nie została zrealizowana ze względu na brak środków unijnych. 

 

Radny Grzegorz Dyksy zwrócił się z zapytaniem, czy wykorzystano wszystkie 

środki finansowe przydzielone na zadania zlecone ? 

 Skarbnik odpowiedziała, że zwrócono kwotę 9 tys. zł ze względu na 

zmniejszoną dotację na świadczenia rodzinne i zaliczki alimentacyjne, zwrócono 

również część środków finansowych przydzielonych na diety dla członków Ob-

wodowych Komisji Wyborczych. 

 

Przewodniczący obrad podał pod głosowanie poszczególnych komisji Wnio-

sek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa absoluto-

rium z tytułu wykonania budżetu za 2006 r. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Spo-

łecznych w głosowaniu jawnym przyjęły jednomyślnie 7 głosami za. ww. wnio-

sek, natomiast Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowi-

ska również w głosowaniu tajnym przyjęła wniosek 4 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

 

Ad.2.3.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia po-
boru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa wyznaczenia inkasen-
tów i wysokości wynagrodzenia za inkaso przedstawił Andrzej Danieluk 

burmistrz i poinformował, że funkcję inkasentów na terenie wszystkich sołectw 

pełnią sołtysi w związku z tym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w 

uchwale nr V/45/07 z dnia 29 marca 2007 r., ponieważ W sołectwie Unibórz w 

dniu 17 kwietnia 2007 r. przeprowadzono ponowne wybory, w związku z rezy-

gnacją Pani Edyty Kozłowskiej. Sołtysem została wybrana Pani Grażyna Chłopik. 

W sołectwie Wołowiec wybory odbyły się w dniu 14 kwietnia 2007 r. w wyniku 

których sołtysem została wybrana Pani Danuta Szymańska. 

Burmistrz obawia się, że nie jest to ostatni wybór, jest duży spór mieszkańców. 

 Radna Gabriela Iwaszko dodała, że część mieszkańców nie akceptuje Pani 

Szymańskiej. 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad.2.4.Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bez-
przetargowej przedstawił Andrzej Danieluk burmistrz i poinformował, że Pań-

stwo Kwiatkowscy z Dargoszewa wystąpili z wnioskiem o sprzedaż w formie bez-

przetargowej działki stanowiącej własność Gminy, zabudowanej przez nich bu-

dynkami gospodarczymi – chlewniami. Wymieniona w projekcie uchwały działka 

graniczy z nieruchomościami ww. Państwa, powstała w wyniku podziału drogi. 

 Radny Grzegorz Dyksy stwierdził, że należy wystąpić z wnioskiem do Sta-

rostwa Powiatowego o uporządkowanie ewidencji gruntów w miejscowości Dar-

goszewo, ponieważ jest wiele nieścisłości w oznaczeniach na mapie. 

 Ireneusz Wilk sekretarz gminy poinformował, że Gmina nie może sprzedać 

nieruchomości nie dając jej wcześniej do oszacowania przez rzeczoznawcę. 

Zgodnie z ustawą Rada Miejska w oparciu o wycenę rzeczoznawcy majątkowego 

może podjąc decyzję o jej sprzedaży w formie bezprzetargowej korzystając z wy-

łączenia ogólnego przepisu ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia ra-
chunku dochodów własnych przy jednostce budżetowej – Zespole Ekono-
miczno-Administracyjnym Szkół w Golczewie Emilia Strycharczyk skarbnik 

Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że w dniu 1 lutego br. 

burmistrz przekazał autobus z Zakładu Usług Publicznych dla Zespołu Ekono-

miczno-Administracyjnego Szkół w Golczewie. 

Autobus będzie służył do przewozu dzieci i do świadczenia usług transportowych 

na rzecz Urzędu i innych instytucji. Uzyskane z tego tytułu dochody zostaną 

przeznaczone na pokrycie jego bieżących kosztów remontu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 
zajęcia pasa drogowego dróg gminnych Andrzej Danieluk burmistrz przed-

stawił projekt uchwały i poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dro-

gach publicznych rada gminy ustala w drodze uchwały wysokość stawek za zaję-

cie pasa drogowego dróg gminnych. 
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Dotychczas ww. opłaty nie były pobie- rane przez Gminę.  

Inicjatorem omawianego projektu uchwały jest radny Grzegorz Dyksy. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy można wstecz naliczyć za zajęcie pasa 

drogowego za urządzenia już ułożone przez KB-Gas ? 

 Ireneusz Wilk poinformował, że uchwała nie działa wstecz, jest aktem 

prawa miejscowego i zostanie opublikowana w Dzienniku Urzędowym. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.7. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarza-
nia, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych gminy Gol-
czewo oraz jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się prze-
pisów ustawy Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów do tego 
uprawnionych.  
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Emilia Strycharczyk skarbnik 

Gminy i poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych zachodzi 

potrzeba podjęcia uchwały umożliwiającej podjęcie decyzji w zakresie zasad i 

trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych. 

Wartość należności pieniężnych do których ma zastosowanie umarzanie 

ustalana jest na podstawie przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej 

za rok poprzedni. W 2006 r. wynosiło 2.059,92 zł. 

 W związku z tym zachodzi konieczność podjęcia uchwały umożliwiającej 

podejmowanie decyzji w zakresie gospodarki finansowej dotyczącej zaległości, 

które Gmina przejęła od Zakładu Usług Publicznych związanych z zalegającymi 

płatnościami za czynsze, ścieki i wodę. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania. 

 Mieczysław Perużyński zwrócił się z wnioskiem o wykonanie naprawy dróg 

wiejskich, a w szczególności dróg prowadzących do rolników odstawiających 

mleko w pierwszej kolejności w Koplinie i przy ul.9-Maja w Golczewie.  

 Burmistrz odniósł się do ww. wniosku i poinformował, że w chwili obecnej 

nie ma środków finansowych. Wytypowanych jest 16 dróg co do których będzie 

przeprowadzony kapitalny remont lub przebudowa, są to drogi wskazane przez 



 8
sołtysów wsi. Rozpoczęto inwentaryza- cje dróg, która zostanie przeprowadzo-

na do końca lipca br. 

 Radna Beata Pastryk wystąpiła z następującymi wnioskami: 

- założenie lamp oświetleniowych w miejscowościach Książ i Strażnica, 

- wymiana lub naprawa lampy przy posesji p. Kozłowskiej w Wysokiej Kam., 

- pojemniki na plastik powinno się częściej opróżniać, 

- naprawa ulic Świerkowej i Sosnowej w Wysokiej Kam. wysypanych ostrym 

tłuczniem kolejowym, 

- usuniecie gniazda z drzewa gniazda szerszeni na boisku w Wysokiej Kam. 

 

Radna Danuta Bednarz zaproponowała przeniesienie lamp z ulicy przy cmenta-

rzu na teren wsi. 

 

Burmistrz ustosunkował się do zgłoszonych wniosków i poinformował, że: 

- próbowano wykonać analizę oszczędności wyłączając oświetlenie w nocy 

lecz nie przyniesie to dużych zysków. 

- w sprawie oświetlenia przeprowadzi uzgodnienia z sołtysem. 

- częste opróżnianie pojemników na plastik związane jest z dużymi kosztami. 

- gniazdo szerszeni zostanie usunięte. 

 

Radna Barbara Madej poruszyła następujące sprawy: 

- dla poprawy bezpieczeństwa należy pilnie przeprowadzić remont drogi w 

Kretlewie, 

- ustawienie wiaty przystankowej na Kolonii Gadom, 

Burmistrz poinformował, że  

- remont drogi wraz z ułożeniem chodników i założeniem balustrad zostanie 

wykonany do końca bieżącego roku, 

- w chwili obecnej Gmina posiada środki finansowe na wykonanie dwóch 

wiat, sołtysi zadecydują gdzie należy wykonać w pierwszej kolejności. 

 

Radna Gabriela Iwaszko wnioskowała o: 

- ustawienie znaku ograniczenia prędkości na drodze w kierunku byłego PGR 

w Samlinie oraz naprawę jezdni po wykonaniu przekopu, 

- dofinansowanie organizacji Dnia Dziecka w poszczególnych sołectwach, 
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- zwiększyć ilość pojemników na se- lektywną zbiórkę odpadów. 

Burmistrz odpowiedział, że: 

- na terenie zabudowanym obowiązuje ograniczenie prędkości do 50km/h  

- organizacje Dnia Dziecka należy ustalić z sołtysami 

- koszt dzierżawy pojemnika wynosi 20 zł natomiast opróżnianie jego 80 zł, w 

sprawie selektywnej zbiórki odpadów trwają rozmowy z Związkiem Gmin R-

XXI. 

 

Radna Wiesława Trepkowska zwróciła się z wnioskiem o wykonanie przej-

ścia przez tory przy stacji PKP w Golczewie. 

Radny Grzegorz Dyksy pozwiedzał, że Kolej wykonywała pomiary i jest 

prawdopodobne, że teren ten jest sprzedany. 

Burmistrz poinformował, że sprawdzi do kogo ten teren należy. 

 

Radny Grzegorz Dyksy poruszył następujące sprawy: 

- rachunki dostarczane przez pracowników ZUP-u pozostawiane są dla 

mieszkańców w sklepach lub u znajomych, pokreślone są na nich daty do-

ręczenia. 

- należy poprawić bezpieczeństwo osób pracujących na schronisku, podczas 

karmienia i sprzątania kojców winny pracować dwie osoby, 

- zapewnienie pożywienia dla psów w schronisku, 

- rozpoczęcie procedury inwestycyjnych dla inwestycji już rozpoczętych cho-

ciaż poprzez pobranie książek budowy ze Starostwa i uzupełnianie jej wpi-

sów. 

- dla poprawy bezpieczeństwa należy zmienić oznakowanie ul. Jedności Na-

rodowej z ul. Papieża Jana Pawła II w Golczewie oraz założenie progów 

zwalniających na ulicy Papieża Jana Pawła II, 

- problem odoru związany z powstającymi kurnikami w miejscowości Kłęby, 

Burmistrz poinformował, że 

- przedstawiony sposób dostarczania rachunków jest niedopuszczalny, dopil-

nuje aby taka sytuacja się nie powtórzyła, 

- zgodnie z regulaminem schroniska w porze karmienia na schronisku winno 

być dwóch pracowników, funkcjonowanie schroniska ulegnie znacznej po-

prawie po jego przekazaniu na rzecz Towarzystwa Opieki Nad Zwierzętami 
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- w sprawie zmiany oznakowania ulic przeprowadzi konsultacje z 

odpowiednimi służbami, 

 

Radny Lech Ferdynus: 

- powrócił do zgłoszonego na ostatnim posiedzeniu Komisji wniosku w spra-

wie sporu o drogę pomiędzy Państwem Zielińskimi i Fornal oraz do zobo-

wiązania P. Zielińskich do zaprzestania odprowadzania gnojowicy do rowu 

oraz do usunięcia zadrzewienia przy rowie. 

- zapytał, czy można zmusić właściciela terenu pomiędzy blokiem nauczyciel-

skim a jeziorem do utrzymania na nim porządku oraz poruszył problem 

niszczejącego budynku Pana Górskiego. 

- zaproponował, aby basztę w Golczewie wykorzystać do promocji, 

- zaproponował zorganizowanie konkursu plastycznego i zamieszczenie naj-

lepszych prac w kalendarzu. 

Burmistrz odpowiedział, że: 

- sprawa przebiegu drogi może być jedynie rozstrzygnięta na drodze sądowej, 

- po wykonaniu inwentaryzacji zawartych umów na odbiór nieczystości płyn-

nych okazało się, że ponad 80 % ścieków poza komunalnych odprowadza-

nych jest do rowów. W najbliższym czasie właściciele wszystkich nierucho-

mości winni zawrzeć umowy w sprawie wywozu nieczystości, w przeciwnym 

po wakacjach zostaną nałożone sankcje karne, dla poprawy utrzymania po-

rządku zastanawia się nad powołaniem Straży Miejskiej. 

- właściciel nieruchomości zmarł w grudniu ubiegłego roku, obecnie prowa-

dzone jest postępowanie spadkowe, 

- na wykorzystanie baszty do promocji jest wiele pomysłów, obecnie należy 

oczyścić i pogłębić fosę oraz zabronić odprowadzania do nie ścieków, 

- prowadzone są rozmowy z dziekanem Akademii Sztuk Pięknych w Szczeci-

nie w sprawie ogłoszenia konkursu na zagospodarowanie terenu za przed-

szkolem oraz ul. Zwycięstwa. 

 

Radny Grzegorz Dyksy prosił o otworzenie baszty podczas długiego weekandu. 

Burmistrz zaakceptował ww. propozycję. 
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 Radna Barbara Madej zwróciła się z wnioskiem o zasypanie miejsca po 

kontenerach oraz o częsty wywóz śmieci z cmentarza w Kozielicach. 

 Radny Antoni Opowicz prosił o ustalenie miejsc do pochówku oraz o usu-

nięcie uschniętych drzew na ww. cmentarzu. 

 Radna Danuta Bednarz zwróciła uwagę, że pracownicy ZUP-u nie wskazu-

ją miejsca na groby, ZUP pobiera jedynie opłaty i każdy kopie groby gdzie chce. 

 Ireneusz Wilk sekretarz Gminy poinformował, że administrowanie cmenta-

rzami w Gminie ma w zakresie działania Zakład Usług Publicznych. 

 

 Burmistrz ustosunkował się do zgłoszonych wniosków i poinformował, że 

do końca roku zostaną przeprowadzone niezbędne prace na cmentarzach  

 

 Radna Danuta Bednarz uważa, że należy zobowiązać P. Madońskiego do 

uporządkowania jego posesji w Wysokiej Kam. 

 Burmistrz poinformował, że wystosowano już do P. Madońskiego pismo, 

na razie nie ma odzewu dodał, że zostaną podjęte dalsze czynności. 

 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy można zobowiązać księży do założenia 

alarmów w kościołach, ponieważ kilka dni wcześniej skradziono obraz z kościoła  

w Niemicy. 

 

 Radny Piotr Gajda zaproponował wykonanie chodnika między posesjami 

Państwa Orłowskich i Stankiewicz przy ul. Papieża Jana Pawła II. 

 Burmistrz poinformował, że w sprawie ww. działki prowadzone jest postę-

powanie sądowe i prawdopodobnie działka przylegająca do budynku Państwa 

Orłowskich będzie stanowiła ich własność. 

 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, jak wygląda przygotowanie szkoły 

do wprowadzenia mundurków. 

 Burmistrz poinformował, że odpowiedzi udzieli na sesji Rady. 

 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, dlaczego szkoły w różne dni wolne od-

rabiają zajęcia szkolne oraz wykonanie przystanku autobusowego na Kolonii 

Kłęby wraz z oznakowaniem. 
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 Radna Wiesław Trepkowska po- wiedziała, że każda ze szkół ma opra-

cowany swój kalendarz i ma prawo sama ustalać dni do odpracowania. 

 Burmistrz poinformował, że kolejność wykonania przystanków zostanie 

uzgodniona z sołtysami na spotkaniu w dniu 26 kwietnia br. 

 

Radna Danuta Bednarz zwróciła się z wnioskami w sprawie stacji PKP w Wyso-

kiej Kam. o : 

- zabezpieczenie przed dalszą dewastacją nieczynnej stacji szczególnie podczas 

sobotnich dyskotek, 

- uprzątnięcie tunelu, 

- wykonanie parkingu przy stacji. 

Burmistrz poinformował, że w powyższej sprawie kilkakrotnie umawiał się na 

spotkanie z przedstawicielami PKP, lecz do spotkania niestety jeszcze nie doszło, 

podejmie dalsze stosowne działania. 

 

 Mieczysław Perużyński przewodniczący Rady przypomniał radnym o obo-

wiązku składania do dnia 30 kwietnia br. oświadczeń majątkowych. 

 

 Ad 4 Zakończenie obrad 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał za-

mknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:           Przewodniczył: 

Inspektor      Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego i  

Ochrony Środowiska 
 
Danuta Krupa         Grzegorz Dyksy 
 
 
 


